
Z Á P I S č. 8/2021 
ze zasedání Komise pro sociální a zdravotní problematiku RMČ 

Datum a čas jednání: 12.10.2021 16:00 - 17:30 hod. 

Místo jednání: ÚMČ P-6, Čs. armády 23, zasedací místnost VI. patro 

Přítomni: Mgr.Bachtjanová, MUDr.Borská, MUDr.Hošek, p.Hrůza, pí Hubáčková, 
PaedDr.Jalloul, Bc.Klíčová, MUDr.Kunc, MUDr.Maříková, Ing.Milich, 
Mgr.Zimmermannová, Bc.Kocherová, J.Korecká 

Nepřítomni: MUDr.Juliš, p.Wiesner 

1. Schválení programu 
2. Schválení zápisu č. 7/2021 
3. Žádost o individuální dotaci Nadačního fondu Šestý smysl na akci „Vánoční bazááár 21" 
4. Schválení dotačního řízení v oblasti sociálních a návazných služeb pro rok 2022 
5. Žádost o pronájem bytu v D P S Šlejnická : 

- žadatelka č. 1 
- žadatel č. 2 
Žádost o pronájem obytné místnosti a bytu v D P S Liboc: 
- žadatel č. 1 
- žadatel č. 2 
- žadatelé - č. 3 

ô.Žádosti o prodloužení nájemních smluv v D P S Šlejnická: 
- - žadatelka č. 1 
- - žadatelka č. 2 
- - žadatel č. 3 

7. různé 

MUDr. Borská zahájila zasedání a přivítala přítomné. 

1/ Program 

Komise schvaluje program jednání h lasování:+10 -0 zO 

2/Zápis č. 7/2021 z 14.09.2021 
Komise schvaluje zápis bez připomínek hlasování: +10 -0 zO 
16:10 příchod p. Hrůza 

3/Žádost o individuální dotaci Nadačního fondu Šestý smys l na akc i „Vánoční bazááár 21 " 
Nadační fond Šestý smysl podal žádost o dotaci po pořádání vánočního bazaru, který se uskuteční 10. a 
11.12. v kině Dlabačov. Výtěžek akce bude věnován 3 dětem stezkou autistickou poruchou, které vytipovalo 
OSV. Příběhy dětí budou následně zveřejněny v měsíčníku Šestka. 
Žádost byla podána na předepsaném tiskopise. 
Návrh 
Komise navrhuje RMČ předložit na jednání ZMČ návrh na poskytnutí individuální dotace Nadačnímu fondu 
Šestý smysl na akci „Vánoční bazááár 21" ve výši 70 tis. Kč. 
Návrh byl při jat. hlasování: +9 -0 z2 
Hlasování se zdržely: PaedDr.Jalloul, pí Hubáčková 

4/ Dotační řízení v oblast i sociálních a návazných služeb pro rok 2022 
Vedoucí O S V Bc. Kocherová uvedla, že se pravidla odvíjejí od pravidel z minulých let. V rozpočtu je na 
sociální služby vyhrazena částka 1.300 tis., na návazné služby 800 tis. Kč. Částka bude pravděpodobně 
navýšena o výnosy z výherních automatů od M H M P . 
Následovala diskuse, ze které vzešlo několik pozměňovacích návrhů, o kterých bylo hlasováno samostatně. 
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Komise diskutovala možnosti systému posuzování žádostí a rozhodování o poskytnutí dotací, zejména 
elektronického." 

MUDr. Hošek opustil zasedací místnost 

bod II./1 
Sociální služby - žádost lze podat dle zákona č. 108/2006 Sb. o sociálních službách, zejména na podporu 
těchto služeb:.... 
doplněno: sociálně aktivizační služby pro rodiny s dětmi 
Návrh byl přijat. hlasování: +10 -0 zO 

bod II. 12 
Návazné služby - žádost lze podat zejména (doplněno) na podporu těchto služeb: 
doplněno: aktivizační programy nejen pro seniory 
Návrh byl přijat. hlasování: +10 -0 zO 

příchod MUDr. Hošek 

bod IV./písm. i 
odtučnit text - v minulých třech letech 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

bod V./1 
odstranit první dvě věty, začátek textu až od věty začínající „Jednotlivé žádost i . . ." 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

bod V./3 
úředně ověřené kopie dokladů požadovat jako součást žádosti 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

bod VIII. 
Smlouva je zpracována ve třech vyhotoveních: jedenkrát pro příjemce, jedenkrát pro Právní odbor, jedenkrát 
pro Odbor sociálních věcí. 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

Návrh 
Komise doporučuje RMČ schválit upravená Pravidla pro udělení dotace MČ Praha 6 v oblasti sociálních a 
návazných služeb pro rok 2022 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

5/Žádosti o pronájem bytu v DPS Šlejnická 

Žadatelka č. 1 splňuje podmínky pronájmu 
Návrh 
Komise doporučuje RMČ schválit pronájem bytu v D P S Šlejnická na dobu určitou 1 rok, nájemné dle 
usnesení RMČ č. 2296/09 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

Žadatel č. 2 nesplňuje podmínky pronájmu 
Návrh 
Komise doporučuje RMČ schválit zamítnutí žádosti o pronájem bytu v D P S . 
Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

Žádosti o pronájem obytné místnosti a bytu v DPS Liboc 
Všichni žadatelé splňují podmínky pronájmu 
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Návrh 
Komise doporučuje RMČ schválit pronájem obytné místnosti/bytu v D P S Liboc na dobu určitou 1 rok, 
nájemné dle usnesení RMČ č. 2296/09 

Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 z0 

6/ Žádosti o prodloužení nájemních smluv k bytu v DPS Šlejnická 
Všichni žadatelé jsou bezproblémoví obyvatelé, využívají pečovatelskou službu, řádně platí nájemné a služby 
spojené s bydlením. 
Návrh 
Komise doporučuje RMČ prodloužit všem žadatelům nájemní smlouvu k bytu v D P S Šlejnická na dobu určitou 
3 roky, nájemné dle usnesení RMČ č. 2296/09. 

Návrh byl přijat. hlasování: +11 -0 zO 

71 Různé 

MUDr. Hošek informoval komisi o aktuální situaci na Poliklinice Pod Marjánkou. 

Vedoucí O S V Bc. Kocherová zodpověděla dotazy k výtahu v LDN Chittussiho. 

MUDr. Borská za závěr jednání poděkovala za účast. 

Ověřila: MUDr. Iveta Borská 
e-mail: iborska@praha6.cz 

Zapsala: Jana Korecká 

tel. č. 220 189 601, e-mail: jkorecka@praha6.cz  

V Praze dne 15.10.2021 
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